
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 400 

 

На 31 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.  

  Докладчици: Гергана Стоянова, Красимир Ципов,  

  Георги Баханов, Любомир  Георгиев,  

Севинч Солакова  

2. Проект на решение относно съставяне, обявяване, поправка 

и отпечатване на избирателните списъци при произвеждането на 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.  

  Докладчик: Гергана Стоянова  

3. Проект на решение относно процедура за възлагане на 

обществена поръчка „публично състезание“ по чл. 18, ал. 1, т. 12 от 

Закона за обществените поръчки с предмет: „Изготвяне на аудио и 

аудио-визуални произведения (клипове) и други материали за 

провеждане на разяснителна кампания от Централната избирателна 

комисия за произвеждане на изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.“  

  Докладчик: Цветозар Томов 

4. Доклади по административни преписки.  

  Докладчици: Емил Войнов, Силвия Стойчева,  

  Елка Стоянова, Гергана Стоянова,  



2 

  Любомир Георгиев, Севинч Солакова  

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК.  

  Докладчици: Димитър Димитров и Ерхан Чаушев  

6. Проект на решение относно реда за свикване на заседания, 

начина на приемане, обявяване и обжалване на решенията от 

общинските избирателни комисии в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

  Докладчик: Красимир Ципов  

7. Проект на решение относно приемане на образец на 

електронен публичен регистър на жалбите и сигналите, подадени до 

общинските избирателни комисии и решенията по тях, и указания за 

комплектуване на преписките по жалбите срещу решенията им.  

  Докладчик: Красимир Ципов  

8. Проект на решение относно подлежащите на вписване 

обстоятелства и реда за водене и поддържане на регистри за 

публикуване от общинските избирателни комисии (ОИК) при 

произвеждане на изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

  Докладчик: Красимир Ципов  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 14,05 ч. от господин Емил Войнов – 

заместник-председател на Централната избирателна комисия, и 

председателствано от госпожа Камелия Нейкова – председател на 

Централната избирателна комисия.   

 

* * * 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Добър ден, 

колеги! Откривам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет члена присъстват – имаме необходимия кворум.  

Предложен ви е проект за дневен ред:  

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. Докладчици – Гергана Стоянова, Ципов, Баханов и Георгиев. 

2. Проект на решение относно съставяне, обявяване, поправка 

и отпечатване на избирателните списъци при произвеждането на 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. Докладчик – колегата Гергана Стоянова.  

3. Проект на решение относно процедура за възлагане на 

обществена поръчка „публично състезание“ по чл. 18, ал. 1, т. 12 от 

Закона за обществените поръчки с предмет: „Изготвяне на аудио и 

аудио-визуални произведения (клипове) и други материали за 

провеждане на разяснителна кампания от Централната избирателна 

комисия за произвеждане на изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.“ Докладчик – колегата Томов.  

4. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

Емил Войнов, Силвия Стойчева, Елка Стоянова, Гергана Стоянова, 

Любомир Георгиев и Севинч Солакова.  

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици – колегите Димитров и Чаушев.  

Има ли допълнение към дневния ред?  

Добавям колегата Солакова в първа точка. Не виждам други.  

Процедура по гласуване.  

Моля с вдигане на ръка, тъй като системата е изключена.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  
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Преминаваме към първа точка от дневния ред:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Колегата Гергана Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение с проектен номер 2236 в моя папка от днешна дата за 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община Ново село, 

област Видин.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ № МИ-06-260\97 от 28 август 2023 г., с което са представени в 

оригинал необходими документи по преписка с предложения за 

състав на Общинската избирателна комисия в общината, в която са 

провеждани консултации, на които са присъствали всички 

парламентарно представени партии и коалиции. Между техните 

представители е постигнато съгласие по отношение на състава на 

Общинската избирателна комисия в община Ново село.  

В допълнение ви уведомявам, че при проверка на 

документите, при която беше установена нередност в 

документацията на един от предложените членове от страна на 

коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична България“ 

гласувахме изпращане на писмо. Постъпило е с вх. № МИ-11-29/1 от 

днешна дата писмено предложение за замяна на предложения член. 

По този начин е комплектувана преписката.  

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да назначи състав на Общинска избирателна 

комисия в община Ново село, област Видин, в състав от 11 членове: 

председател – Лидия Ценкова Филипова, предложена от коалиция 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Николай Илиев Николов от 

„Възраждане“, Цветомира Димитрова Славова от „БСП за 

България“; секретар – Деян Атанасов Славчев от коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“; и членове – 

Лора Асенова Симеонова и Светлана Величкова Джукова от ГЕРБ-
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СДС, Таня Василева Омайникова-Цветкова и Марио Янчев Асенов 

от коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична България“, 

Владимир Цоков Иванов от „Възраждане“, Габриела Малинова 

Лилкова от ДПС и Албена Любенова Герасимова от „Има Такъв 

Народ“.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Има ли, колеги, изказвания? Не виждам.  

Моля с вдигане на ръка да гласуваме назначаване на 

Общинската избирателна комисия в община Ново село.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Решението е № 2150-МИ/31.08.2023 г.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е относно 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Белоградчик, област Видин.  

С писмо с вх. № МИ-06-260/234 от 28 август 2023 г. от кмета 

на община Белоградчик е постъпила преписка с документацията в 

оригинал от проведените в общината консултации, на които са 

присъствали всички парламентарно представени партии и коалиции. 

Между тях е постигнато съгласие по отношение състава на 

Общинската избирателна комисия в община Белоградчик. 

Постъпило е също така коригирано предложение от 

представляващия коалиция „БСП за България“ относно предложения 

от тях заместник-председател, което е взето предвид, представени са 

и необходимите документи за това предложение.  

Затова предлагам да гласуваме назначаване на състава на 

Общинска избирателна комисия в община Белоградчик, област 

Видин, в състав от 11 членове, както следва: председател – Стефан 

Маринов Григоров от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Румен 
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Емилов Маринов от коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, Илияна Иванова Димитрова от 

„Възраждане“, Радослав Николов Гайдаров от ДПС, Екатерина 

Милчева Каменова от коалиция „БСП за България“, секретар – 

Ирена Иларионова Дочева от „Има Такъв Народ“; членове – Рени 

Христова Длъгнекова и Анжела Ангелова Иванова от ГЕРБ-СДС, 

Галина Методиева Лилина и Нина Петрова Антова от коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, и Стела 

Илиева Стефанова от „Възраждане“.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Има ли изказвания?  

Ако няма, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 2151-МИ/31.08.2023 г.  

Следващ докладчик е колегата Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моята папка от днес ще 

видите проект на решение относно поправка на техническа грешка в 

Решение № 2080-МИ от 28 август на ЦИК относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Нова Загора, област 

Сливен.  

На съответните основания от Изборния кодекс предлагам 

следното решение: допуска поправка на техническа грешка в 

Решение № 2080-МИ от 28 август 2023 г. на ЦИК, като съответното 

ЕГН на лицето Максим Адрианов Павлев – член на ОИК, да се чете 

по съответния начин.  

Става дума за това, че една цифра в повече е записана в 

решението.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  
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Изказвания? Не виждам.  

Моля, процедура по гласуване относно решението за 

поправка на техническа грешка.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, , Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Решението е №2152-МИ/31.08.2023 г.  

Следващ докладчик е колегата Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, предложение за 

състав на ОИК – Аксаково, област Варна.  

Постигнато е съгласие. Поздравления за работата на кмета, 

който е насрочил консултациите и ги е провел по начина, по който 

са протекли. Всеки е предложил длъжности, които не са били 

оспорени от останалите участници в тези консултации.  

Съгласно постигнатите договорености на консултациите е 

направено предложението на кмета. Всички документи са постъпили 

с писмо от община Аксаково с вх. № МИ-06-260/223 от 29 август 

2023 г.  

Предлагам ви да назначим състава на Общинската 

избирателна комисия в община Аксаково, област Варна, в състав от 

11 членове, както следва: председател – Ирина Иванова Добрева от 

ГЕРБ-СДС, зам.-председатели – Илиана Дечкова Димитрова от 

„Възраждане“, Нели Стоянова Куклева от ДПС, Румяна Кирилова 

Йорданова от „БСП за България“, Галина Георгиева Кулева от ИТН, 

секретар – Петранка Стоянова Стоилова от ПП-ДБ; членове – Нина 

Атанасова Димитрова и Божана Радоева Стоянова от ГЕРБ-СДС, 

Цветана Петрова Добрева и Живка Георгиева Живкова от ПП-ДБ, и  

Светла Иванова Иванова от „Възраждане“.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Становище по направения доклад?  
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Колеги, предполагам, че се запознахте с проекта на решение. 

Има ли изказвания? Не виждам.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2153-МИ/31.09.2023 г.  

Колеги, тъй като по първа точка още се подготвят проекти за 

решения, ще се върнем по-късно на нея.  

 

Преминаваме към втора точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО СЪСТАВЯНЕ, 

ОБЯВЯВАНЕ, ПОПРАВКА И ОТПЕЧАТВАНЕ НА 

ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СПИСЪЦИ ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕТО НА 

ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Колегата Гергана Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение с проектен номер 1944 относно съставяне, обявяване, 

поправка и отпечатване на избирателните списъци при 

произвеждането на изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Съдържанието на решението беше обсъждано на работна 

група. В представения в момента проект са отразени допълненията, 

които бяха обсъждани. Предлагам ви в този финален вариант да 

бъде одобрен текстът и гласувано приемането на решението. В 

моята папка може да погледнете съдържанието.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта. Изказвания, предложения?  

Колеги, ако няма предложения, моля, режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Колеги, Решението е № 2154-МИ/31.08.2023 г.  

 

Продължаваме с трета точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОЦЕДУРА ЗА 

ВЪЗЛАГАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА „ПУБЛИЧНО 

СЪСТЕЗАНИЕ“ ПО ЧЛ. 18, АЛ. 1, Т. 12 ОТ ЗАКОНА ЗА 

ОБЩЕСТВЕНИТЕ ПОРЪЧКИ С ПРЕДМЕТ: „ИЗГОТВЯНЕ НА 

АУДИО И АУДИО-ВИЗУАЛНИ ПРОИЗВЕДЕНИЯ (КЛИПОВЕ) И 

ДРУГИ МАТЕРИАЛИ ЗА ПРОВЕЖДАНЕ НА РАЗЯСНИТЕЛНА 

КАМПАНИЯ ОТ ЦЕНТРАЛНАТА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ ЗА 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ 

И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.“  

Господин Томов, заповядайте.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в днешна дата в папка с моите инициали има качена 

допълнителна папка, озаглавена: „Разяснителна кампания“. В нея е 

приложена документацията на откритата процедура за възлагане на 

обществена поръчка „Публично състезание“ с предмет „Изготвяне 

на аудио и аудио-визуални произведения (клипове) и други 

материали за провеждане на разяснителна кампания от Централната 

избирателна комисия за произвеждане на изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.“ Приложени са двата 

протокола на комисията, провела процедурата плюс заключителния 

протокол 181 и проект за решение относно определяне на 

изпълнител.  

Накратко ще представя Протокол 181, който следва да бъде 

одобрен от Възложителя, тоест би трябвало да вземем решение 

относно неговото одобряване, тъй като той трябва да бъде утвърден 
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от председателя на Централната избирателна комисия. Това е 

протокол за резултатите от работата на комисията, назначена със 

заповед № 42-АД от 28 август на председателя на ЦИК за 

извършване на подбор на участниците, разглеждане и оценка на 

офертите по процедурата за възлагане на цитираната от мен преди 

малко обществена поръчка, която беше открита с Решение № 1981-

МИ от 18 август 2023 г. на ЦИК.  

На 28 август 2023 г. от 15,00 ч. комисията проведе заседание 

за отваряне на получените оферти за участие в процедурата.  

Електронно подадените оферти са налични в меню „Оферти“ 

на централизираната електронна платформа по чл. 39а, ал. 1 от 

Закона за обществените поръчки. В определения срок за подаване на 

оферти, който изтичаше в полунощ на 25 август 2023 г., са 

постъпили две оферти, подредени по дата и час на постъпване. 

Първата – на „АДВЕР ТЕХ“ ООД, подадена на 25 август 2023 г. в 

15,04,07 ч. и втората, подадена от физическо лице Милен Иванов 

Стаматов на същата дата, но в по-късен час – 18,31ч.  

Комисията установи, че участниците са декриптирали 

офертата си в срока в съответствие със законовите изисквания и тези 

оферти бяха декриптирани от комисията.  

На 29 август комисията продължи работата си с разглеждане 

на документите по чл. 39, ал. 2 от Закона за обществените поръчки, а 

именно документи, свързани с деклариране на личното състояние и 

съответствие с критериите за подбор, по реда на подаване на оферти. 

В този протокол се констатира следното относно заявлението 

за участие на „АДВЕР ТЕХ“ ООД: 

Представеният Единен европейски документ за обществени 

поръчки е в съответствие с изискванията към личното състояние и 

критериите за подбор и отговаря на изискванията на възложителя и 

законовите изисквания. Поради това комисията реши да допусне 

„АДВЕР ТЕХ“ ООД до разглеждане на техническото предложение. 

Относно заявлението за участие на физическо лице – Милен 

Иванов Стаматов комисията констатира следното: 
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В раздел „Оферти“ на платформата се визуализира 

информацията, че има подадена офертата с участник физическо лице 

– Милен Иванов Стаматов. 

В подраздел „Изисквания за лично състояние и критерии за 

подбор“ се съдържа Единен европейски документ за обществени 

поръчки и данни за подписа. 

След отваряне на ЕЕДОП се констатира, че в част II  

Информация за икономическия оператор, Раздел А – „Информация 

за икономическия оператор“, са вписани данните на „БГНЕС 

КОРПОРЕЙШЪН“ ЕООД, със съответния идентификационен номер 

по ДДС и с лице за контакт Милен Стаматов, от чието име всъщност 

е подадена офертата. Отбелязано е, че икономическият оператор не 

участва в процедурата за възлагане на обществена поръчка заедно с 

други икономически оператори.  

В раздел Б „Информация за представителите на 

икономическия оператор“ е вписано лицето Милен Стаматов да 

представлява икономическия оператор за целите на настоящата 

процедура за възлагане на обществена поръчка. В същия раздел не е 

посочена друга информация, в това число длъжността или 

качеството на упълномощеното лице, както и подробна информация 

за представителството.  

От данните за електронния подпис обаче е видно, че титуляр 

на електронния подпис е друга компания – Sirius MS EOOD, с ЕИК и 

с автор Милен Иванов Стаматов.  

След справка в Търговския регистър се установи, че 

управител и едноличен собственик на капитала на „БГНЕС 

КОРПОРЕЙШЪН“ ЕООД е друго физическо лице, различно от 

Милен Стаматов.  

Въз основа на изложената фактическа обстановка комисията 

счита следното: 

Налице е разминаване между лицето, което се визуализира в 

платформата като участник в процедурата – физическото лице 

Милен Иванов Стаматов и лицето, което е посочено за участник в 
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ЕЕДОП – „БГНЕС КОРПОРЕЙШЪН“ ЕООД. По този начин не се 

предоставя информация за действителния участник в процедурата, 

което противоречи на принципа на публичност и прозрачност, 

регламентирани в чл. 2, ал. 1, т. 4 от Закона за обществените 

поръчки.  

В Раздел Б „Информация за представителите на 

икономическия оператор“ на ЕЕДОП не е представена информация 

относно представителната власт на лицето, подало оферта в 

платформата Милен Иванов Стаматов спрямо вписаният в ЕЕДОП 

икономически оператор „БГНЕС КОРПОРЕЙШЪН“ ЕООД. 

В т. 27.1 от документацията за процедура „публично 

състезание“ за възлагане на обществена поръчка с цитирания 

предмет, която по-надолу в текста на протокола се нарича накратко 

документацията, е посочено, че подписването с квалифициран 

електронен подпис се извършва от представляващия участника или 

от упълномощено за тези действия лице. В случай че 

упълномощеното лице е подписало офертата, следва същото да бъде 

посочено в част II „Информация за икономическия оператор“, 

Раздел Б от ЕЕДОП. 

Съгласно чл. 47, ал. 2 от Закона за обществените поръчки в 

случаите, когато документи, свързани с участие в обществени 

поръчки, се подават чрез платформата, с подписването на 

заявлението или офертата чрез функционалностите на платформата 

от лице с представителна власт по закон или по пълномощие се 

считат за подписани всички документи, които съдържат 

волеизявление на това лице. 

В конкретния случай ЕЕДОП е подписан с електронен 

подпис, но титуляр на електронния подпис е Sirius MS EOOD и 

автор на електронния подпис е М. И. С. В чл. 4 от Закона за 

електронния документ и електронните удостоверителни услуги са 

дефинирани понятията автор и титуляр на електронното изявление. 

Автор на електронното изявление е физическото лице, което в 

изявлението се сочи като негов извършител. Титуляр на 
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електронното изявление е лицето, от името на което е извършено 

електронното изявление. Съгласно текста на посочената норма, 

електронното изявление е извършено от Sirius MS EOOD. В същото 

време в част II  Информация за икономическия оператор, раздел Б от 

ЕЕДОП въпросната компания не е посочено като упълномощеното 

лице от участника. 

Във връзка с гореизложеното комисията счита, че 

разминаването между лицето, което се визуализира като участник в 

платформата, лицето, вписаното като участник в ЕЕДОП, и лицето, 

подписало ЕЕДОП, не дава възможност да се установи реалният 

участник в процедурата. ЕЕДОП е подписан от Милен Иванов 

Стаматов, но титуляр на електронния подпис е Sirius MS EOOD. В 

чл. 107, т. 5 на Закона за обществените поръчки е регламентирано, 

че възложителят отстранява кандидат или участник, подал заявление 

за участие или оферта, които не отговарят на условията за 

представяне, включително за форма, начин, срок и валидност. В т. 

27.2 от документацията на тази конкретна обществена поръчка е 

регламентирано, че оферти, които не са представени съгласно 

изискванията, посочени в документацията, няма да се разглеждат и 

оценяват.  

На основание чл. 107, т. 5 от Закона за обществените поръчки 

физическо лице         М.           И.             С. следва да бъде отстранен 

от участие в процедурата за възлагане на настоящата обществена 

поръчка.  

Точка III е относно разглеждането на техническото 

предложение на допуснатия участник. В него комисията установи, 

че то е попълнено по образец и са спазени основните изисквания към 

представянето на техническо предложение.  

Точка IV е оценяването на техническото предложение по 

трите подпоказатели, определени в процедурата.  

По отношение качество на предложените идейни проекти за 

слоган и иконографика, първият подпоказател, оценката на 

комисията е 20 точки при максимална възможна оценка 40 точки. 
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Посочени са в протокола недостатъците, които комисията намира, за 

да обоснове своята оценка.  

Предложените проекти са с добро качество и съответстват на 

По подпоказател П2 – Качество на предложените идейни проекти, 

комисията дава минималната възможна оценка от 10 точки.  

И по подпоказател ПЗ – Методология за производство на 

аудио и видеоклиповете дава максималната оценка от 20 точки, 

доколкото констатира, че основните изисквания по отношение на 

производството на видеоклиповете, заложени в процедурата, са 

заявени в техническото предложение на участника.  

По този начин е определена оценката на техническото 

предложение, което набира 50 от възможни 100 точки. С това 

комисията обяви, че 24 часа след оценката на техническото 

предложение може да отвори и ценовото предложение на 

допуснатия участник. Това беше направено днес – 31 август, в 

10,30 ч., когато изтече задължителният 24-часов срок след оценката 

на техническото предложение. Беше установено, че посочената обща 

цена от участника е в рамките на прогнозната цена, обявена в 

поръчката.  

По този начин беше направена и комплексната оценка на 

кандидата.  

Въз основа на всичко, посочено в този протокол, комисията 

предлага на възложителя да определи за изпълнител и да сключи 

договор с класирания участник „АДВЕР ТЕХ“ ООД.  

Настоящият протокол се състави на основание чл. 181, ал. 4 

от Закона за обществените поръчки.  

Това е протоколът, който представих на вашето внимание, с 

молба да бъде обсъден и утвърден от Централната избирателна 

комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по доклада на господин Томов. Няма.  
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Подлагам на гласуване да се приеме работата на комисията, 

която беше определена, във връзка с провеждане на процедурата по 

обществената поръчка за разяснителната кампания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, след като приехме работата на 

комисията, предлагам на вашето внимание проект на решение 

относно тази процедура. Проектът за решение също е качен във 

вътрешната мрежа с проектен номер 2239. Моля да се запознаете с 

него, няма смисъл да го чета. Той съдържа основното съдържание на 

протокола на комисията по избора, който одобрихме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с проектен номер 2239, моля за вашите изказвания. 

Няма.  

Моля да гласуваме така представения проект на решение, 

след като вече одобрихме работата на комисията по обществената 

поръчка.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2155-МИ/31.08.2023 г.  

 

Продължаваме с четвърта точка:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са две писма 

от „Смартматик“ с вх. № МИ-23-6/6 и вх. № МИ-23-6/7 от 31 август. 

Те са в отговор на нашето запитване от миналата седмица относно 
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софтуера на машините за гласуване. Писмата са дадени за превод 

затова на този етап ги докладвам за запознаване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-07-7 от 31 август 

във връзка с извършена проверка по преписка с посочения в писмото 

номер по описа на Шесто районно управление на СДВР е получен 

отговор от Столична община, район „Красно село“. На този отговор 

Централната избирателна комисия е копие, тъй като е адресирана до 

разследващия орган. За сведение на комисията го докладвам.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, имам само две преписки, за 

сведение ви ги докладвам.  

Първата е в папката ми от 25-и – писмо от господин Владо 

Цолов, който ни уведомява за влязлото в сила решение на 

Пазарджик по негова жалба. Вх. № МИ-22-89.  

Другото, за което ви уведомявам, е вх. № НС-07-67 от 

днешна дата, с което Столична община, Район „Искър“ ни изпращат 

документи относно отваряне на запечатано помещение, в което се 

съхраняват изборни книжа. Прилагат ни заверено копие от заповедта 

на кмета и протокол за отварянето.  

Нямам други доклади в тази точка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Гергана 

Стоянова, заповядайте.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моя папка 

предлагам писмо, което е с проектен номер 7468, до Политическа 

партия „Възраждане“ във връзка с представяне допълнително на 

документи относно техните предложения за член на ОИК и резервен 

член на ОИК в Общинска избирателна комисия Столична община, 

която предстои да бъде назначавана от Централната избирателна 

комисия. Беше установено, че има нередности с представените 

декларации.  
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Предлагам да изпратим писмо до политическата партия, за да 

бъдат коригирани своевременно документите и изпратени 

актуалните такива.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението на колегата Стоянова?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от главния секретар на Народното събрание, вх. № МИ-02-5 от 

30 август във връзка с нашето писмо, което изпратихме, за 

съдействие от страна на Народното събрание за предоставянето на 

допълнителни помещения в сградата, свързано с организацията на 

предстоящите местни избори. Главният секретар на Народното 

събрание ни отговаря, че можем да ползваме трибуната за изявления 

в мраморното фоайе. Ще бъдат допускани медиите с 

журналистически карти през входа от Ларгото и това може да се 

случи до обявяване на резултатите. Народното събрание ще окаже 

необходимото съдействие за ползване на трибуната и за допускането 

на журналистите до брифингите.  

В тази връзка ви предлагам във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има проект на съобщение, да публикуваме това 

съобщение на нашата интернет страница. И може би все пак да го 

изпратим и до медиите, независимо че сега на брифинга беше 

обявено, че от 4 септември от 9,30 ч. Централната избирателна 

комисия започва да приема документите за регистрация на партии и 

коалиции за участие в местните избори и че тази регистрация ще 

продължи до 17,00 ч. на 13 септември. Тук указваме и че приемането 
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на документите ще бъде на пл. „Княз Александър I“ във фоайето от 

вход Ларго.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме съобщението.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви питане от „Свободна 

Европа“ по Закона за достъп до обществена информация, вх. № 

ЦИК-16-19 от 30 август само за запознаване в момента. Ще го 

предоставя на юристите за становище дали исканата информация е 

такава по Закона за достъп до обществена информация и евентуално 

за подготвяне на отговор в законния срок, предвиден по Закона за 

достъп до обществена информация.  

И последният ми доклад в тази точка. В папката с мои 

инициали има публикуван приемо-предавателен протокол, който е 

свързан с предаване на подписките за подкрепа за извършване на 

проверка. Моля да го погледнете, тъй като е свързано с 

регистрацията на партии и коалиции. Ако имаме някакви 

предложения за промени, ако не – да го одобрим, за да можем в 

понеделник да го използваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по проекта на протокола? Няма.  

Моля да го одобрим.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, в тази точка ви докладвам с вх. № ЦИК-07-82/1 от 29 

август 2023 г. от Посолството на Казахстан, вх. № ЦИК-08-82/2 от 

29 август 2023 г. от директор на дирекция „Източна Европа и 

Централна Азия“ в Министерството на външните работи. С вх. № 
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ЦИК-07-82 от 24 август от Централната избирателна комисия на 

Казахстан, преводът е пристигнал на следващия ден, е получена 

покана, копие на нота на Посолството на Република Казахстан с 

приложено писмо – покана за участие в Годишна международна 

научна и практическа конференция на тема „Конституционна 

реформа и избирателна система“ на 7 и 8 декември 2023 г. 

Докладвам го засега за сведение.  

С вх. № МИ-15-158 от 30 август е постъпило писмо от 

община Кнежа относно определено помещение на Общинска 

избирателна комисия – Кнежа.  

Колеги, докладвам го за сведение и ви предлагам да вземем 

протоколно решение такива писма, които пристигат от общините, с 

които ни уведомяват за осигуряване на помещения за работата на 

общинските избирателни комисии, да бъдат класирани в отделен 

класьор в Деловодството, за да можем винаги да разполагаме с 

информация, когато е необходимо, и да не се разпределят за доклад.  

Имате ли други предложения?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

 

Продължаваме с пета точка:  

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, с вх. № МИ-27-104 от 28 август 2023 г. е постъпило 

искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Раковски. 

Свързано е с предаването на архива на ОИК по наше Решение № 
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1953. Приложена е счетоводна справка, както и контролен лист. 

Сумата, която се иска за изплащане на едно дежурство на 

председател и заместник-председател е 121 лв. и 3 ст. с вноските, 

които се дължат като осигурителни вноски.  

Предлагам да вземем решение да бъде изплатена тази сума.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Следва докладчик – колегата Чаушев. Заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, две искания.  

С вх. № 27-74 от 30 август и вх. № МИ-15-120 от 26 август 

2023 г. от община Банско за… Това го оттеглям, уважаеми колеги.  

Вх. № МИ-27-90 от 10 август и вх. № МИ-27-90 от 21 август 

2023 г. Това са искания за изплащане на възнаграждения от 

Общинска избирателна комисия – Якоруда, за проведени заседания 

и дежурства. По преписката има контролни листове и счетоводна 

справка. Заседанието е на 4 август 2023 г., на което са обявили и 

прекратили правомощията на кмет на кметство, поради смърт, на 

което са присъствали председател – един, заместник-председатели – 

двама, секретар – един, членове – пет. Дежурство на 3 август от 

секретаря за подготовка на това заседание. На 5 август – 

обработване на информация, протоколи и решения на ОИК от 

секретар и двама членове. На 10 август – председател, секретар и 

член са приемали и обработвали жалба до Общинската избирателна 

комисия. На 11 август също дежурство: председател – един, секретар 

– един, член – един, са окомплектовали и изпращали жалба до 

Административен съд – Благоевград, поради което предлагам за 

всички тези дежурства и заседанието на тази Общинска избирателна 
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комисия, да им изплатим възнаграждения в размер на 1070 лв. и 65 

ст. с осигуровките. Предлагам да го гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

доклад има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Нямам друг доклад по тази точка. Моля 

да бъда върнат в точката за поправки на технически грешки във 

връзка с решения за назначаване на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изчерпахме 

ли точката за възнаграждения на ОИК? Добре.  

 

Връщаме се в точка първа: Проекти на решения за 

назначаване на ОИК или поправки на технически грешки, ако има.  

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Имам поправка на техническа грешка.  

В Решение № 2145-МИ, което взехме вчера, за назначаване 

на Общинска избирателна комисия – Болярово, е допусната 

техническа грешка при изписване на името на заместник-

председателя „Стефка Николаева Стефанова-Палова“, а ние сме 

записали „Стефка Николова Стефанова-Палова“.  

Предлагам ви проект на решение във вътрешна мрежа в папка 

с моите инициали – да допуснем поправката на тази техническа 

грешка в изписване на името на заместник-председателят, като 

правилното да се чете Стефка Николаева Стефанова-Палова.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме корекцията.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 2156-МИ/31.08.2023 г.  

Господин Чаушев, заповядайте за Вашия проект на решение.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

също има проекти на решения за поправки на технически грешки.  

Единият е проект Решение № 2055-МИ относно назначение 

на ОИК – Борино. Предлагам да допуснем поправка на техническа 

грешка като изписаното име в нашето решение „Неджатин Ахмед 

Кажа – член на ОИК“, да се чете „Неджатин Ахмед Кафа“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, това Решение е № 2157-МИ/31.08.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Поправка на техническа грешка в наше 

Решение № 2108 от 29 август 2023 г. относно ОИК – община 

Медковец.  

Предлагам да допуснем поправка на техническа грешка в 

това решение, като името на назначената заместник-председател на 

ОИК „Валя Красимирова Генадиева“ да се чете „Ваня Красимирова 

Генадиева“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания за тази поправка?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  
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Решението е № 2158-МИ/31.08.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Също във вътрешната мрежа проект за 

решение. Предлагам да допуснем поправка на техническа грешка в 

наше Решение № 2114-МИ от 29 август 2023 г., като името и ЕГН-то 

на назначената за член на ОИК Росица Парашкевова Имушакова със 

съответното ЕГН, да се чете „Росица Парашкевова Кирилова“ със 

съответното ЕГН.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2159-МИ/31.08.2023 г.  

Заповядайте, господин Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, предлагам промяна в 

одобрения ни дневен ред – да го допълним с три проекта за решения. 

Първият е относно реда за свикване на заседания, начина на 

приемане, обявяване и обжалване решенията на общинските 

избирателни комисии в изборите на 29 октомври. Вторият е относно 

приемане на образец на електронен публичен регистър на жалбите и 

сигналите, подадени до общинските избирателни комисии и 

решенията по тях, и указания за комплектуване на преписките по 

жалбите срещу решенията им. Третият е относно подлежащите на 

вписване обстоятелства и реда за водене и поддържане на регистри 

за публикуване от ОИК при произвеждане на изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения по дневния ред има ли? Няма.  

Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

 

Колеги, продължаваме с доклади в точка 4 – Доклади по 

административни преписки.  

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. Колеги, в ЦИК е 

постъпило постановление за отказ от образуване на досъдебно 

производство от Софийска районна прокуратура, софийски районен 

прокурор по образувана преписка въз основа на подаден сигнал от 

Централната избирателна комисия за лица, гласували в нарушение в 

изборите на 2 април тази година, вх. № НС-09-246 от 30 август тази 

година.  

От извършената проверка в хода на производството е 

установено, че лицето е представило пред секционната избирателна 

комисия служебна бележка за прекъсване на изпълнението на 

наказанието си „лишаване от свобода“. Служебната бележка е 

издадена от началника на затвора в гр. София. Прокурорът мотивира 

своя отказ като изрично посочва последиците от прилагането на 

института „прекъсване на наказанието лишаване от свобода“, поради 

което аз предлагам да не се обжалва това постановление.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад докладна 

записка, вх. № ЦИК-09-240/1 заедно с предходната докладна без 

индекс от 23 август тази година. Предложение за откриване на 

процедура за провеждане на процедура за подбор за заемане на 

длъжности „системен архитект“, „експерт проектиране и 
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програмиране, разработчик софтуер и програмист аналитик“ в звено 

„Технологии за гласуване“ в дирекция „Администрация“.  Обсъдено 

е на работна група.  

Към докладната записка е приложен проект на обява, проекти 

на длъжностни характеристики. Представена е и методика за 

провеждане на подбора за заемане на длъжността на тези четири 

длъжности в съответното звено в администрацията на Централната 

избирателна комисия. С последната докладна записка се прави 

предложение за промяна в щатното разписание. Предлагам тези 

четири позиции с определени размери на възнаграждението като 

минимални и максимални стойности да гласуваме едновременно 

откриването, обявяването на подбор за заемане на длъжностите, 

публикуване на страницата на ЦИК и в други специализирани 

сайтове, одобряване на проектите на длъжностни характеристики, 

както и одобряване на измененията в щатното разписание, считано 

от 1 септември.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Ако гласуваме това предложение, да се 

надяваме, че ще има проявен интерес към работа в звено „Машинно 

гласуване“ в Централната избирателна комисия.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване вх. № ЦИК-

09-260 от 30 август.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в точка 4 – госпожа Георгиева.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в моя папка има отговор 

на въпрос, задаван по телефона, от кандидати. В тази връзка ви 

предлагам да погледнете отговор, който да качим в нашата рубрика 

„Въпроси и отговори“, подрубрика за кандидатите. Той доизяснява 
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текстовете, които сме приели в решението за регистрация на 

кандидатите.  

Моля да го погледнете и ако нямате възражения да го 

одобрим и да го качим в рубриката „Въпроси и отговори“ на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Георгиева имате ли изказвания, 

предложения по текста?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Следващ докладчик – госпожа Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви Докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-261 от днешна дата относно заплащане на 

втора вноска по застрахователната премия по сключения Договор № 

13 от 2 юни 2023 г. Предлага се да бъде одобрен разходът и да се 

разреши извършване на плащането, както е посочено в сумите. По 

бюджета на Централната избирателна комисия има налични срещи 

за извършване на плащането по § 220 Външни услуги. Към 

докладната записка е приложен и контролен лист за извършване на 

предварителен контрол от финансовия контрольор преди 

извършване на разхода, където е изразено мнение за 

законосъобразност на същия. Приложени са съответно документите 

– платежно нареждане, сметка и другите относими.  

Предлагам ви да гласуваме одобряване и разрешаване 

извършването на плащането.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В папката с мои инициали има 

проект на писмо с номер 7469. Предлагам след запознаване да 

приемем предложения проект със съответни евентуални корекции.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с това предложение ви предлагам да бъде отложено за малко по-

късно или за следващо заседание, тъй като има нужда от някои 

корекции.  

За да изчерпим дневния ред, продължаваме с доклад в точка 

първа.  

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, констатирано е, че в 

Решение № 2101-МИ от 29 август на ЦИК относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в Кюстендил има допусната 

техническа грешка в изписването на името на председателя, който е 

посочен като Венцислав, а правилното име е Венцеслав Благоев 

Механджийски.  

Предлагам да вземем решение, с което да допуснем поправка 

на тази техническа грешка в Решение № 2101-МИ от 29 август и 

правилното име да се чете „Венцеслав Благоев Механджийски“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 2160-МИ/31.08.2023 г.  
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Колеги, продължаваме с точка 6 от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА СВИКВАНЕ 

НА ЗАСЕДАНИЯ, НАЧИНА НА ПРИЕМАНЕ, ОБЯВЯВАНЕ И 

ОБЖАЛВАНЕ НА РЕШЕНИЯТА ОТ ОБЩИНСКИТЕ 

ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Господин Ципов, заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

с проектен номер 1978 проект на решение за реда за свикване на 

заседания, начина на приемане, обявяване и обжалване на решенията 

от общинските избирателни комисии в изборите за общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. Проектът е обсъден на 

работна група. Нанесени са корекциите, които вследствие на 

обсъждането е било необходимо да бъдат прецизирани, и 

съответните текстове.  

Моля да се запознаете и ако нямате бележки да бъде 

подложен на гласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по решение 

с проектен номер 1978 моля за вашите изказвания и предложения. 

Няма.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2161-МИ/31.08.2023 г.  

 

Преминаваме към точка 7:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ОБРАЗЕЦ НА ЕЛЕКТРОНЕН ПУБЛИЧЕН РЕГИСТЪР НА 

ЖАЛБИТЕ И СИГНАЛИТЕ, ПОДАДЕНИ ДО ОБЩИНСКИТЕ 

ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ И РЕШЕНИЯТА ПО ТЯХ, И 



29 

УКАЗАНИЯ ЗА КОМПЛЕКТУВАНЕ НА ПРЕПИСКИТЕ ПО 

ЖАЛБИТЕ СРЕЩУ РЕШЕНИЯТА ИМ.  

Заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Благодаря.  

В моя папка от днес с проектен номер 1979 е проект за 

решение относно приемане на образец на електронен публичен 

регистър на жалбите и сигналите, подадени до ОИК и решенията по 

тях, и указанията за комплектуване на преписките по жалбите срещу 

реенията им.  Проектът е обсъден на работна група.  

Моля да се запознаете и ако нямате бележки и предложения 

да бъде подложен на гласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект? Няма.  

Моля да го гласуваме.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2162-МИ/31.08.2023 г.  

 

Преминаваме към точка 8: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПОДЛЕЖАЩИТЕ НА 

ВПИСВАНЕ ОБСТОЯТЕЛСТВА И РЕДА ЗА ВОДЕНЕ И 

ПОДДЪРЖАНЕ НА РЕГИСТРИ ЗА ПУБЛИКУВАНЕ ОТ 

ОБЩИНСКИТЕ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ (ОИК) ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ 

И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Господин Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, последният проект, с който 

искам да се запознаете, е с проектен номер 1977 в моя папка от днес. 

Това е проект на решение относно подлежащите на вписване 

обстоятелства и реда за водене и поддържане на регистри за 

публикуване от общинските избирателни комисии при 
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произвеждане на изборите за общински съветници и кметове на 29 

октомври 2023 г. Проектът също е обсъден на работна група, 

нанесени са съответните корекции.  

Моля, ако нямате допълнителни бележки и предложения, да 

бъде поставен на гласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Има ли предложения по проекта? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2163-МИ/31.08.2023 г.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. Насрочвам 

следващото за утре – 1 септември, от 10,30 ч. Благодаря ви.  

 

(Закрито в 16,00 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

 

Стенограф:  

  Нина Иванова  

 


